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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente  
Ten Boer, gehouden op 15 februari 2017 om 20.00 uur in het gemeentehuis van  
Ten Boer. 
   
Voorzitter: de heer N.A. van de Nadort 
Griffier: de heer R.S.Bosma  
 
Aanwezig zijn de dames H.T. Pestman, E. Hoekstra-Blaauw, J. Kuin-v.d. Poel en M. Wijnja 
en de heren A. Bolhuis, B. Bosch, R.F. Staijen, T.J. de Wit, P. Haanstra, H. Kooistra,   
P. Rebergen en  H. Lode. 
Tevens aanwezig de wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema. 
Afwezig: de heer J.A. Joling. 
 
1a.  Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
1.b       Vragenuurtje. 
            Door de fractie van de Partij van de Arbeid zijn de volgende vragen ingediend. 
            Aan de Dorpsweg in Garmerwolde zijn veel problemen met de elektriciteit. 

De nieuwe straatlantaarns zijn al drie keer langere tijd uitgevallen. 
De derde keer werd me door een medewerker van Enexis gezegd dat alle lampen het 
de volgende dag weer moesten doen anders zou er een nieuwe kabel gelegd moeten 
worden. De lampen brandden de dag erna weer, een nieuwe kabel kwam er niet. 
Twee weken geleden moesten 19 huizen aan de Dorpsweg afgesloten worden van de 
elektriciteit omdat er een reparatie plaats moest vinden. De zoveelste. Er bleek 
sprake te zijn van kortsluiting. 
Voor de bewoners is de situatie duidelijk: er moet een nieuwe kabel komen anders 
blijft het knoeien. 

          1. Wat weet u over deze situatie? 
Reactie portefeuillehouder: Er bestaat in dit specifieke geval geen enkele relatie     
tussen de stroomstoring en het uitvallen de openbare verlichting. De kabels liggen 
gescheiden in de grond. 

 
2.Hoe staat Enexis in het algemeen bekend voor wat betreft onderhoud en    
vervanging? 
Reactie portefeuillehouder:  Enexis staat bekend als een netbeheerder die het 
verhelpen van storingen adequaat verzorgd en waar nodig tot vervanging van kabels 
overgaat. 

 
3.Is er aan de Dorpsweg sprake van verwaarlozing van het elektriciteitsnet? 
Reactie portefeuillehouder:  Aan de Dorpsweg is geen enkele sprake van 
verwaarlozing van het elektriciteitsnet. Zowel de kabel voor de openbare verlichting 
als de laagspanningskabel verkeren in goede staat. 

 
4.Welke rol kan de gemeente in deze problematiek spelen? 
Reactie portefeuillehouder:  De gemeente kan als spreekbuis voor haar inwoners 
fungeren en Enexis aanspreken op de storingsafhandeling bij stroomstoringen. 
 
5.Wat vindt u ervan dat bewoners al voor drie uur 's middags in de kou gezet werden 
terwijl de daadwerkelijke werkzaamheden aan het net pas tegen 18.00 uur werden 
opgestart? 
Reactie portefeuillehouder. Wij vinden het ook heel vervelend dat bewoners lange tijd 
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in de kou zitten. Die tijd was echter wel noodzakelijk om de storing te analyseren, te 
lokaliseren en te herstellen. Met de analyse is om 14.30 begonnen 

 
6.Zou u Enexis op die aanpak aan kunnen spreken? 
Reactie portefeuillehouder. Wij kunnen met Enexis over deze zaak in gesprek gaan.   

            
             
2a. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. Op verzoek van de fractie van de ChristenUnie wordt 
het agendapunt over BES opiniërend besproken. Mocht blijken na bespreking blijken 
dat alle bestaande vragen cq opmerkingen adequaat zijn voorzien van een reactie, 
kan alsnog tot besluitvorming worden overgegaan. 
 

2b.      Primus bij hoofdelijke stemming 
           De heer H.Kooistra 
 
3.        Spreekrecht burgers  

Voor het spreekrecht hebben zich geen sprekers gemeld  
 
4a.      Besluitenlijst 21 december 2016.  
            De lijst wordt vastgesteld 

 
4b.  Bespreking cumulatieve lijst  

De lijst wordt vastgesteld. 
T.a.v. punt 2 (WMO-raad) kan van de lijst. 
T.a.v  punt 3 (kosten fietspad Stadsweg) Bij bespreking financiële ruimte (raad 
maart/april ) komt dit aan de orde. De voorzitter geeft aan dat het hier gaat om een 
bedrag van ca 400.000,- EURO 

 
5a. Ingekomen stukken 

De raad gaat akkoord met de voorgestelde afdoening.  
 

5b.  Informerende raadspunten 
De raad neemt kennis van de punten. 

 
6a.  Mededelingen vanuit het college(mondeling) 
     Geen mededelingen  
 
6b.      Ontwikkelingen (actueel) gaswinning   
            In dit verband wijst de portefeuillehouder naar de actualiteit van heden (Kamerdebat 

Den Haag)                                                                   
 
7.        Jaarplan cluster ’t Hogeland Veiligheidsregio Groningen 
            De raad neemt kennis van het ‘Jaarplan 2017 cluster ‘Hogeland’ van  
            de Veiligheidsregio Groningen.  
            Vanuit de raad worden opmerkingen gemaakt over cq aandacht gevraagd voor:  

 De aanrijtijden die veelal te lang zijn. 
 Het hanteren van onderhoudsabonnementen voor rookmelders om zo 

het ontoereikend gebruik er van tegen te gaan  
 Communicatie en voorlichting zijn van groot belang 
 M b t de gevolgen van aardbevingsschade ben je feitelijk 

verantwoordelijk voor zaken waar je het niet voor kunt zijn  
          
8.      Deelname experiment “Bijstand op maat” 

1.De raad besluit om  samen met Groningen een aanvraag bij het ministerie van          
SZW in te dienen voor het uitvoeren van het experiment Bijstand op maat, op basis van 
het tijdelijk besluit experimenten Participatiewet zoals deze openbaar is gemaakt op 30 
september 2016, 



 { 
P

A

G

2.De kosten, geraamd op € 20.000 voor de projectperiode te dekken uit de reserve 
   WWB (.Najaarsnota 2016) 

            Vanuit de raad worden onder meer opgemerkt: 
o Dit is een belangrijk experiment  
o Bij enkele raadsleden bestaat twijfel over de haalbaarheid van de doelen  
o Het experiment zou groter mogen zijn 
o Is de inzet van de middelen wel voldoende? 
o Het belang van persoonlijke benadering /maatwerk; dat zal de kwaliteit van 

het experiment ten goede komen               
                
9.     Bestuursovereenkomst herindeling Groningen, Haren en Ten Boer 
        De raad besluit om  

 de Bestuursovereenkomst Herindeling Groningen, Haren en Ten Boer vast te 
stellen en 

 de Bestuursovereenkomst aan te bieden aan het college van Gedeputeerde 
Staten van de provincie Groningen  

        Vanuit de raad wordt opgemerkt cq aandacht gevraagd voor: 

 Een goede basis voor de aanstaande herindeling 

 Het traject is tot nu toe goed verlopen. 

 De datum van 1 januari 2019 dient gehaald te worden 

 De belangen van Haren zijn door mevrouw Kool goed ingebracht, ondanks dat het     
            bestuur van Haren niet aan het overleg deelneemt (heeft deelgenomen) en daarmee 
            in de ogen van de meerderheid van de raad niet goed zorgt voor haar inwoners 
         
10.  Wijziging statuten B E S  
       De raad besluit om dit punt , waarbij werd voorgesteld om in te stemmen met de  
       wijziging van de statuten van de stichting BES (beheer en exploitatie 
       sportvoorzieningen Ten Boer), aan te houden.    
       Aanleiding hiertoe is de onduidelijkheid bij de leden van de raad over de verhoudingen in 
       de nieuw te creëren situatie. (verantwoordelijkheden, waar is de  
       gemeente nog in beeld mocht het onverhoeds misgaan  etc |)  
       Dit geeft aanleiding om in de raadscommissie van 9 maart as de nog levende vragen te 
       voorzien van een antwoord door het college. De statuten en de subsidieverordening  
       spelen daarin een belangrijke rol  
      
11. Wijziging Centrumregeling Beschermd Wonen        
      De raad besluit om   

 In te stemmen met de door het college voorgenomen wijziging van de 
centrumregeling beschermd wonen, overeenkomstig de wettelijke vereisten 

 Kennis te nemen van de uitvoering van de Inloopvoorziening GGz zoals die per 1 
januari 2017 vorm krijgt 

  
12.  Voorstel Familie Schutterstichting (na de herindeling) 
        De raad besluit om :  

o De Familie Schutterstichting toestemming te verlenen de statuten zodanig aan 
te passen dat ze als zelfstandige stichting de  werkzaamheden voort kunnen 
zetten  

o De financiële middelen van de Stichting ten goede zullen komen aan de 
dorpen van de “voormalige” gemeente Ten Boer, te weten de dorpen: Ten 
Boer, Ten Post, Winneweer, Woltersum, Wittewierum, Lellens, Thesinge, Sint 
Annen en Garmerwolde     

 
13. Benoeming nieuw lid van de Raad van Toezicht van Stichting Openbaar  
      Onderwijs Marenland.  
      De raad besluit om mevrouw C.A.M. Mulder te benoemen tot nieuw lid van  
      de Raad van Toezicht van Stichting Openbaar Onderwijs  
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14 . Vaststelling Verordening tot wijziging van de Legesverordening 2017    
       Aan u wordt voorgesteld om de Verordening tot wijziging van de Legesverordening  
      2017 vast te stellen 
 
15. Voorstel inzake Artikel 12-rapport Ten Boer 2016 
      De raad besluit om geen bedenkingen in te dienen op het artikel 12-rapport 2016 
      Waardering wordt uitgesproken voor alle medewerkers die de afgelopen tijd hier  
      aan mee hebben gewerkt  
 
16. Leefbaarheidsvisie gemeente Ten Boer 
      De raad besluit om de Leefbaarheidsvisie gemeente Ten Boer vast te stellen 
      Vanuit de raad wordt nog opgemerkt: 

 Blij met het gevolgde proces. 

 Verwachtingen bij burgers moeten helder zijn; niet alles kan gerealiseerd. 

 Wat is de toegevoegde waarde van een SWOT-analyse? College informeert de raad  
daar nog over. 

 
17.Sluiting  
     Niets meer aan de orde zijnde,  dankt de voorzitter een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit  
     de vergadering.  
       
  
   
 
 
      

Aldus besloten in de openbare  
       vergadering van de raad van Ten Boer, 
       gehouden op 29 maart  2017  
 
       De raad voornoemd, 

         

        N.A. van de Nadort, voorzitter 

 

   
R.S. Bosma, griffier 

 
 
 
 
 
 

 

  
   
         
 
 


